

## CAAA Annual Conference: Concurrent Research Sessions Guidelines for Presenting Authors and Discussants

All participants are responsible for creating an inclusive and respectful session environment that encourages constructive feedback. Our conference is a place in which people feel safe, welcomed, and encouraged to learn and to exchange and express ideas.

### Session timing details

- Sessions consist of three presentations over 90 minutes:
  - Author presentation: 15 minutes
  - Discussant: 10 minutes
  - Author response and/or other questions: 5 minutes

### Logistics

- If you are the first presenter for your session, please arrive at least 5-10 minutes before the session's start time.
- Please bring a copy of your presentation in PDF and PPT formats on a USB key.
- **Please keep within the scheduled timeslot. Going overtime impacts other presenters within your session. You may want to discuss an 'end of presentation warning' with the moderator of your session.**

## Congrès annuel de l'ACPC : Séances de recherche simultanées

### Lignes directrices à l'intention des auteur(e)s et des discutant(e)s

Il incombe à tous et toutes les participant(e)s de créer un environnement de séance inclusif et respectueux qui encourage les commentaires constructifs. Notre congrès est un lieu où les gens se sentent en sécurité, accueillis et encouragés à apprendre, à échanger et à exprimer des idées.

### Détails des horaires des séances

- Les séances consistent en trois présentations d'une durée de 90 minutes :
  - Présentation de l'auteur : 15 minutes
  - Discutant : 10 minutes
  - Réponse de l'auteur et/ou autres questions : 5 minutes

### Logistique

- Si vous êtes le / la premier(-ère) présentateur(-trice) de votre séance, veuillez arriver au moins 5 à 10 minutes avant l'heure de début de la séance.
- Veuillez apporter une copie de votre présentation aux formats PDF et PPT sur une clé USB.
- **Veuillez respecter l'horaire prévu. Les dépassements de temps ont un impact sur les autres présentateurs de votre séance. Vous pouvez discuter d'un "avertissement de fin de présentation" avec le modérateur de votre séance.**